
مجمـع عمـومی سـالانه انجمـن قهـوه
ایران برگزار شد+تصاویر

مجمع عمومی سالانه انجمن قهوه ایران در هتل اسکان تهران برگزار شد
و دکتر شهبابیان برای یکسال دیگر بازرس انجمن قهوه باقی ماند.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، در این
مجمع که با حضور اکثریت اعضای انجمن قهوه ایران برگزار شد.
گزارشات بازرس و خزانه دار و دبیر انجمن قهوه ایران به شنود

حاضرین رسید.

در ابتدای این مجمع حسام ربیعی سامانی رئیس هیئت مدیره انجمن
قهوه ایران ضمن خوشامدگویی و خیر مقدم به حاضرین در جلسه و تشکر
از کسانیکه در پیشبرد اهداف انجمن همکاری نمودند اعلام کرد: از
ابتدای تشکیل انجمن تا کنون تلاش شده تا بسترهای مورد نیاز صنعت
قهوه در جهت پیشبرد اهداف آن فراهم گردد که از این روی تا کنون
سه کارگروه تخصصی شامل کارگروه بهداشت، کارگروه استاندارد و دانش
تخصصی قهوه و کارگروه صادرات و واردات به تصویب هیئت مدیره رسیده

و شروع به فعالیت کردهاند.
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ربیعی در ادامه افزود: حضور پررنگ اعضا و نیز کارشناسان هر حوزه
در این کارگروهها به شناسایی دقیق نیازها و مشکلات صنعت کمک شایان
توجهی کرده است و در تسریع بهبود مسائل و موانع موجود تاثیرگذار

بوده است.

رئیس هیئت مدیره انجمن ضمن دعوت از متخصصین فعال در این صنعت به
منظور همفکری و همکاری ادامه داد: انجمن قهوه ایران به عنوان
متولی رسمی صنعت قهوه کشور در تلاش است با کارشناسی دقیق فرصتها و
تهدیدهای موجود، به فعالان این صنعت کمک کند تا با همکاری و
همراهی یکدیگر بتوانند در شکوفا شدن هر چه بیشتر این صنعت نوپا
نقش موثرتری ایفا نمایند و این مهم با مشارکت مداوم اعضا و نیز

کارشناسان حوزههای مرتبط دستیافتنی خواهد بود.

در ادامه سارا رضایی دبیر انجمن ضمن تشریح اهمیت و هد ف تشکیل
انجمن ها گفت :نقش انجمنهای صنفی و تشکلهای اقتصادی در مناسبات
میان بخشِ خصوصی و دولتی و به تبع آن توسعه اقتصادی کشور انکار

ناپذیر است.

وی بیان کرد: درتشکلهای عضو محور با ایجاد مهارتهای لازم جهت
هدایت اعضا و طراحی مکانیزمهای ارائه خدمات مبتنی بر نیاز صنف و
بررسی و شناسایی مشکلات و مسائل عمده صنعت؛ می توان چالشهای پیش
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روی تولید کنندگان و بازرگانان فعال در تشکل را شناسایی و اِحصا
نمود و با ایجاد ارتباط مستمر و اثر بخش با سازمانها و نهادهای
دولتی و جلب اعتماد  دولت به منظور تفویض اختیار و ارجاع مسائل
تخصصی صنعت قهوه به انجمن قهوه ایران گامهای بلندی را جهت  مرتفع
نمودن موانع تولید، ارتقاء سطح تعامل بین بخش خصوصی و دولتی و

ایجاد بستر مناسب برای بهبود محیط کسب و کار برداشت.

دبیر انجمن قهوه ایران در ادامه عنوان کرد: دریک سال گذشته
ازفعالان صنعت بارها در جلسات هیات مدیره دعوت به عمل آمد و
همچنین با حضور اعضای فعال و دغدغه مند انجمن توانستیم به جهت
همسوسازی مطالبات فعالان صنعت قهوه کشور با استفاده از خرد جمعی و
هم فکری چالشهای مبتلابه صنعت را رصد و با توانمندسازی نظام انجمن
و ایفای نقش موثر در بخش خصوصی و سیاست گذاری ها و با استفاده از
توان جمعی گامی در جهت رفع مشکلات و ارتقا صنعت وزین قهوه

برداریم.

وی گفت: در طی سه سال گذشته اکثر اعضای انجمن به دلیل دغدغه مند
بـودن و حسـن نظـری کـه نسـبت بـه صـنعت داشتهانـد در کمیتههـا و
کارگروههای انجمن به صورت داوطلبانه شرکت نموده که فواید و اثرات
مثبت زیادی را برای صنعت به همراه داشته و شاهد توفیقات بسیاری
در این زمینه بوده ایم که در ادامه مجمع در بخش همایش از 
سرپرستان و دبیران محترم کمیتهها و کارگروههای فوق الذکر جهت

ارائه گزارش دعوت به سخنرانی میگردد.



رضایی گفت: بی شک این تعامل و مشارکت سازنده اعضا با انجمن باعث
گردیده نهادها و سازمانهای دولتی نیز در تصمیم گیریها، انجمن
قهوه ایران را شریک  راهبردی و قابل اعتماد خود دانسته و در
سیاسـتگذاریهای خـود انجمـن را بـه مثـابه  کارشناسـی توانمنـد و
خیرخواه برای صنعت درنظر گرفته و در تصمیم گیریها از این انجمن

به عنوان مشاوری قابل اعتماد استفاده نمایند.

وی بیان داشت: در مهرماه سال گذشته با توجه به گزارشات در خصوص
مسمومیت عده ای از شهروندان شیرازی با قهوه، انجمن قهوه ایران
سریعا با ریاست سازمان غذا و دارو ایران و معاونت بهداشتی
دانشگاه علوم پزشکی استان فارس ارتباط موثر برقرار کرد و از این
فرصت ایجاد شده و فشار رسانه ها کمال استفاده را نموده و با توجه
به اهمیت موضوع برای سازمان غذا و دارو معاونت مربوطه در استان
فارس در ماه های ابان، آذر و دی با رصد محصولات غیر مجاز و قاچاق
در سطح عرضه اقدام به جمع آوری محصولات فوق نمود و با توجه به
پیگیری انجمن , سازمان غذا و دارو به تمام معاونت های خود در
سراسر کشور مکاتبه و درخواست نظارت و جمع اوری کالاهای غیرمجاز و
فاقد کد شناسایی.ircو مشخصات معتبر و قانونی نمود که با توجه به
گزارشات وزارت بهداشت به انجمن این روند در حال انجام و پیگیری
میباشد و در اینجا از عضو محترم جناب آقای دکتر دهقان به سبب
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همکاری با انجمن در استان فارس کمال تشکر را دارم.

رضایی در ادامه گفت: در سال گذشته وزارت صمت در خصوص کالای کریمر
(پودر خامهای کننده غیر لبنی) با دعوت از انجمن در خصوص ممنوعیت 
ورود این کالا به کشور به جهت وجود ظرفیت تولید داخل درخواست نظر
مشورتی نمود و انجمن قهوه ایران نیز با قید تسریع توسط کمیته
بهداشت و نسبت به بررسی موضوع اقدام نمود و در خصوص این کالا ضمن
تهیه  گزارشات مبسوط ، جلسات موثری نیز برگزار کرد که در نتیجهی
آن این کالا که برای صنعت قهوه  کشور ماده اولیه محسوب میشود مورد
حمایت قانون گذار قرار گرفت و اعضای انجمن را از ممنوعیت واردات
مستثنی دانست  و آمارها بیانگر ثبت سفارش کریمر با کیفیت توسط ۹
شرکت بازرگانی انجمن بواسطه ثبت ۱۳ درخواست و ۴۲ پرونده می باشد
که این خود مؤید پویا بودن انجمن قهوه ایران و تصمیمساز بودن

برای نهادهای ذیصلاح است.

دبیر انجمن قهوه گفت: در اینجا از کمیته فنی بهداشت که در تهیه و
تنظیم ازمایشات کریمر داخلی و خارجی زحمت زیادی کشیدند تشکر می
نمایم و بالاخص جناب مهندس پزشکیان مسئول فنی قهوه محمود که
ازمایشگاه شرکت مطبوع را در اختیار انجمن قرار داد و گزارشی

ارزشمند در خصوص انالیز انواع کریمر تهیه نمود.

وی بیان کرد: در اقدامی دیگر با توجه به حضور گسترده کالای قاچاق
قهوه فوری و ۱&3 و امثالهم با ارتباط با معاونت محترم بهداشت در
ابان ماه دردستوری مبنی بر عدم عرضه این محصولات در فروشگاه های
زنجیره ای میادین میوه تره بار صادر شد که با توجه به گزارشات

اعضا این موضوع به درستی در حال اجرا می باشد.

رضایی عنوان کرد: با توجه به عرضه قهوه با عنوان قهوه هسته خرما
در بازار توسط افراد سودجو انجمن قهوه ایران با توجه به اهمیت
موضوع با ارتباط موثر با سازمان محترم غذا و دارو و با توجه به
اینکه موضوع به جهت ابهام در نوع و ماهیت محصول از مصادیق فریب
آگاهانه مصرف کننده می باشد توانستیم علاوه بر اینکه از معاونت
مربوطه درخواست جلوگیری از درج عنوان قهوه بر دمنوش هسته خرما را
داشته در حین بررسی معاونت محترم تعدادی از واحدهایی که کالای
جعلی تولید میکردند شناسایی و با برخورد مناسب وزارت بهداشت

روبرو شدند

دبیر انجمن قهوه ایران ضمن تشکر از مهندس قاسمی دبیر کمیته



بهداشت و اقای فرهمند عضو انجمن قهوه ایران در استان خراسان گفت:
با توجه به گزارشات اعضای محترم فعال در استان اصفهان مبنی بر
حضور قهوه غیر مجاز و بعضا با برند جعلی پس از ارتباط با مدیر
محترم نظارت بر مواد غذایی و اشامیدنی استان اصفهان سرکار خانم
مهندس هادیان با توجه به اهمیت موضوع جلساتی  هم در محل استان با
ایشان تشکیل و طرح موضوع گردید و با توجه به گزارشات معاونت
استان و اعضای محترم صنف نتایج قابل احترام می باشد وی افزود :
در اینجا از خانم مهندس اسماعیلی کمال تشکر را دارم که در استان

اصفهان در خصوص ارتباط با ادارات به بنده بسیار یاری رساندند.

رضایی در ادامه گفت: با توجه به وجود کالاهای قاچاق در بازار علاوه
بر نیاز به ارتباط با سازمان ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز و
پلیس امنیت اقتصادی در گام اول ضرورت تخصصی شدنHs codو جلوگیری
از قاچاق رسمی در برنامه هیات مدیره قرار گرفت که کارگروه صادرات
و واردات انجمن با کار تخصصی یک ساله در این خصوص و ایجاد
کارگروه مشترک با وزارت صمت و دفتر ارزش تعرفه گمرک (سرکار خانم
مهندس عمادالسلام) به این امر همت گمارد که در ادامه از سرپرست
کمیته واردات و صادرات در بخش همایش  جهت تشریح این موضوع دعوت

به سخنرانی میگردد.

با توجه به تولید با کیفیت کپسول قهوه توسط چند شرکت از اعضای
انجمن و با توجه به مطلع شدن انجمن از وجود کالای مذکور در گمرک
هیات مدیره سریعا طی چند نامه با توجه به امکان کافی تولید این
محصول توسط اعضا و کیفیت عالی محصولات داخلی درخواست جلوگیری از

ورود کالای خارجی مذکور را نمود و این امر هم محقق گردید

در گام بعدی با توجه به نیاز به ارتقا استاندارد قهوه سبز به
شماره ۵۸۹کارگروه استاندارد، انجمن قهوه ایران با ارتباط دائم با
اداره کل استاندارد و حضور نماینده استاندارد سرکار خانم مهندس
راد در کارگروه فوق توانست در جهت بازنگری در معیارها و شاخصهای
استاندارد به نتایج خوبی برسد که در ادامه از سرپرست این کارگروه

جهت سخنرانی در بخش همایش  دعوت می گردد .



در این بخش اجازه بفرمایید از جناب اقای تراب زاده و جناب اقای
ایرانی و جناب اقای محمدخانی تشکر ویژه بنمایم

رضایی در پایان گفت: موارد بالا گوشهای از فعالیتهای یک سال گذشته
انجمن قهوه ایران بود که اثرات دراز مدت بر صنف و صنایع وابسته
داشته چرا که تصمیمات ارکان انجمن نه فقط به لحاظ تشکلی بلکه به
دلیل تَسَرّی بر همه جوانب صنعت قابل تامل است در اینجا بر خود
لازم می دانم از هیات مدیره محترم انجمن تقدیر و تشکر نمایم که با
توجه به شرایط کرونایی بر استمرار برگزاری جلسات اهتمام داشته و
به خوبی سکان مدیریت این مجموعه را در دست گرفته و با توجه به
عملکرد انجمن در یک سال گذشته مرکز رتبه بندی اتاق بازرگانی
ایران رتبه انجمن را ارتقاء داده و بدین وسیله توانستیم کمک مالی

اتاق رابه مبلغ ۱۱۰ میلیون تومان  نیز دریافت نماییم.

با توجه به جوان و نوپا بودن صنعت قهوه کشور، وهمپنین  تازه
تاسیس بودن  انجمن ، نکات و انتظاراتی مورد مطالبه  اعضاست و

باید در آینده  به آن پرداخته شود.

ضُار محترم در اینجا از همه تولید کنندگان و با کسب اجازه از ح
بازرگانان انجمن به جهت بالا بردن کیفیت محصولات تشکر ویژه مینمایم
چرا که با ایجاد مزیت رقابتی برای کالای داخلی قدرت ارکان انجمن
را در رایزنی و چانه زنی با مسئولان دولتی بالابرده و سبب افزایش

نقشآفرینی  انجمن گردیده اند.

و از تمام صاحبان نظر تقاضامندم نگاه ویژه تری به انجمن داشته و
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همچون گذشته بنده را از نظرات سازنده و ارزشمند خود در خصوص
نیازهای آینده صنف مطلع نمایند تا به توفیقات بیشتری نائل آییم.

گفتنی است در پایان مجمع بعد از رای گیری اعضای مجمع دکتر آرتم
شهبابیان با اکثریت قاطع آرا به مدت یکسال دیگر بعنوان بازرس
اصلی انجمن انتخاب شد و خانم مهسا دمیرچی بعنوان بازرس علی البدل

انتخاب شد.

در ادامه مجمع بابایی عضو هیئت مدیره و خزانه دار انجمن قهوه با
ارائه گزارش مالی یکساله اخیر پرداخت و توضیحاتی در خصوص درآمدها

و هزینه های انجمن ارائه کرد.
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سپس دکتر آرتم شهبابیان بعنوان بازرس به دستاوردهای مختلف انجمن
قهوه پرداخت و عملکرد اعضای هیئت مدیره و دبیر انجمن را مثبت
تلقی کرد و افزود: ارتقای رتبه انجمن در کمترین زمان ممکن با
زحمات و ارتباط اعضای انجمن و عملکرد موثر دبیر انجمن بوده است
که خوشبختانه از سوی اتاق بازرگانی خانم رضایی بعنوان دبیر نمونه

در تشکل ها انتخاب شدند
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